
فضای ملتهب ورزش
 باید دگرگون شود 

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

کشتی را وجه المصالحه قرار ندهیم!
کشتی متعلق به همه مردم است

    ديوان محاسبات
  يا اصل٩٠ دخالت كنند؛

واگذاری 
سرخابی ها 

با تخلفی در راه!
این یک اخطار است:
 تا فاجعه به بار نیامده 

ورود کنید!

تا رئيس سازمان  و  نگرفته  تخلفي صورت  تا  به جاست 
يكسري  با  يادگاري  عكس  خاطر  به  سازي  خصوصي 
پيشكسوت براي تخصيص سهام به آن ها )!( در همان مسيري قرار نگرفته كه رئيس 
پيشين سازمان خصوصي طي كرد و دست آخر سر از محاكم قضايي در آورد )!( 
اصل ٩٠ و يا ديوان محاسبات با دخالت به هنگام جلوي تخلفي كه اظهر من الشمس 

است را بگيرند ... ادامه در صفحه 8
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فرمانده یگان حفاظت وزارت میراث فرهنگی، صنایع 
یگان  نیروهای  تلاش  با  گفت:  گردشگری  و  دستی 
حفاظت مازندران ۴ حفار غیر مجاز دستگیر و ۱۰۷ عتیقه 

عصر آهن و اوایل دوره اشکانی کشف و ضبط شد.
خبری  پایگاه  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
افزود: در پی دریافت  امیر رحمت الهی  پلیس، سردار 
اخبار واصله مردمی از دوستداران میراث فرهنگی مبنی 
بر فعالیت اعضاء باند حفاری غیرمجاز در منطقه ای از 

توابع شهرستان کلاردشت، بلافاصله موضوع دستگیری 
قاچاقچیان در دستور کار قرار گرفت.

وی افزود: ضمن تشکیل تیم ویژه بررسی و تحقیق 
و تایید صحت خبر، با هماهنگی مقام قضائی اکیپی 
مجرب از نیروهای حفاظت با همراهی عوامل انتظامی 
به محل اعزام و ضمن دستگیری ۴ نفر حفار غیرمجاز، 
۱۰۷ قلم شی تاریخی شامل حلقه های مفرغی، ظروف 

سفالی، مهره سنگی و سایر اشیاء کشف و ضبط شد.

فرمانده یگان حفاظت وزارت میراث فرهنگی، صنایع 
دستی و گردشگری تصریح کرد: با توجه به اعلام نظر 
اشیاء  مازندران،  استان  فرهنگی  میراث  کارشناسان 
مکشوفه دارای ارزش تاریخی و قدمت آنها مربوط به 

عصر آهن و اوایل دوره اشکانی است.
سردار رحمت الهی گفت: افراد دستگیر شده به همراه 
به مرجع  قانونی  مراحل  پرونده متشکله جهت سیر 

قضائی استان معرفی شدند.

دبیرکل ستاد مبارزه با مواد مخدر با اشاره به این که سالانه 
۴۵۰ هزار نفر در جهان در اثر مصرف یا سوءمصرف مواد 
مخدر می میرند، گفت: در کشور ما نزدیک به ۴ هزار نفر 

سالانه در اثر مصرف یا سوءمصرف مواد می میرند.
در نشست تخصصی  روز گذشته  مومنی  اسکندر  سردار 
ویدئوکنفرانس معاونان و مدیران کل ستاد مبارزه با مواد 
مخدر و دبیران شوراهای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر 
نشست  گذشته  سال  افزود:  کشور،  سراسر  های  استان 
های تخصصی با سازمان همراه و مرتبط با مبارزه با مواد 

مخدر داشتیم که راهبردهایی اتخاذ شد و بر اساس همین 
راهبردها توانستیم به همه اهداف برسیم.

وی با تاکید بر اینکه سال ۹۸، سالی افتخارآمیز در عرصه 
مخدر  مواد  آسیب  کاهش  و  پیشگیری  درمان،  مقابله، 
بود، خاطرنشان کرد: در این سال بالاترین میزان کشفیات 
کشفیات  افزایش  اطلاعاتی،  اقدامات  با  که  داشتیم  را 

اطلاعاتی، کاهش شهدا و افزایش تلفات اشرار همراه بود.

در ایران، سالانه نزدیک به ۴ هزار نفر بر اثر مصرف مواد 
مخدر می میرند

دبیر کل ستاد مبارزه با مواد مخدر با اعلام این خبرکه در 
دنیا ۳۰۰ میلیون نفر مصرف کننده مواد مخدر وجود دارد، 
تصریح کرد: از این میزان ۲۹ میلیون نفر در آمریکا قرار دارند 
که معادل ۱۱ درصد جمعیت این کشور را شامل می شود. در 
ایران، ۲ میلیون و ۸۰۰ هزار نفر معتاد وجود دارد که معادل 

۵ درصد جمعیت کشور است.
مومنی افزود: سالانه ۴۵۰ هزار نفر بر اثر مصرف یا سومصرف 

مواد مخدر می میرند که بر اساس گزارش سازمان ملل این 
رقم در آمریکا ۷۰ هزار نفر است در حالی که در ایران نزدیک 

به چهار هزار نفر سالانه بر اثر مصرف مواد می میرند.
این رقم نشان می دهد در حوزه درمان  وی تاکید کرد: 
عملکرد خوبی داشته ایم. بیش از ۹  هزار مراکز درمانی 
چه به صورت ثابت، سیار و شبانه روزی در حال خدمت 
رسانی هستند که تاکنون به بیش از یک و نیم میلیون نفر 
در سراسر کشور امدادرسانی کرده اند. در همین مورد هیات 
بین المللی کنترل مواد مخدر به صورت رسمی و کتببی از 
عملکرد و اقدامات ایران در حوزه نگهداری و درمان تشکر 

کرده است.
این مقام مسئول درباره بودجه معتادان هم یادآور شد: 
در جلسه ای که مردادماه سال گذشته با حضور رئییس 
جمهوری داشتیم، بیمه معتادان تصویب شد و برای این 
کار اعتباری بودجه ۵۰۰ میلیارد ریالی برای درمان و بیمه 
اختصاص یافت که نشان از توجه ایران به مقابله و درمان 

بیشتر است.

۱۰۷ عتیقه از عصر آهن و اشکانی کشف شد!

»دبیرکل ستاد مبارزه با مواد مخدر« خبر داد:

مرگ ۴ هزار نفر در کشور در اثر سوءمصرف مواد مخدر

خبر

»فرمانده نیروی زمینی ارتش«: 
پرتاب ماهواره نظامی جای 
ايران را در فضا تثبیت كرد

فرمانده نیروی زمینی ارتش جمهوری اسلامی ایران پرتاب 
ماهواره نظامی به فضا را اقدامی غرورآمیز و دشمن شکن 
دانست و تاکید کرد: این اقدام جای خالی ایران در فضا را 

تثبیت کرد و گسترش خواهد یافت.
امیر سرتیپ کیومرث حیدری  روز گذشته در ستاد لشکر ۵۸ 
ذوالفقار در شاهرود اظهار داشت: با این اقدام، دنیا فهمید ایران 
اسلامی گوش به فرمان ولایت فقیه جای خود را در همه عرصه 

ها باز کرده است.
وی بزرگترین دستاورد نیروی زمینی ارتش را ایستادگی روی 
پای خود برشمرد و ادامه داد: در عرصه های سایبری، ضد 
تانک، فناوری اطلاعات و ارتباطات )فاوا( و آنچه که برای جنگ 
های آینده مورد نیاز باشد نیروی زمینی به توانمندی های 

بزرگ دست یافته است.
وی در مورد تهدید نیروهای نظامی ایران در خلیج فارس گفت: 
این یک فضاسازی رسانه ای برای سرپوش نهادن بر رعب و 

وحشت از نیرهای نظامی ایران بوده است.
امیر حیدری افزود: نیروهای نظامی ایران همیشه فعالیت 
و  دهند  می  انجام  ماجراجویی  بدون  را  خود  محوله  های 
نیروهای آمریکایی و همه دنیا ، ایران اسلامی و اقتدار آن را 

می شناسند و به آن اذعان دارند.
فرمانده نیروی زمینی ارتش جمهوری اسلامی ایران با اشاره 
به توانمندی های لشکر ۵۸ ذوالفقار در شاهرود اظهار داشت: 
این لشکر یکی از تکیه گاه های مهم نیروی زمینی ارتش 
به شمار می رود که به لشکر متحرک هجومی تغییر وضعیت 

داده است.
وی با بیان اینکه تجهیزات و عملکرد این لشکر متناسب با 
رصد تهدیدات آینده  دشمنان تغییر یافته است، ادامه داد: در 

آینده نزدیک این لشکر در رزمایش بزرگی شرکت خواهد کرد.
 وی تاکید کرد: در همه رزمایش ها اهداف آموزشی  در نظر 
است و هم متناسب با تهدیدات توانمندیهای نیروها را در 

رسته های مختلف پای کار بیاوریم.

۸۰ هزار نفر از نیروهای ارتش در صف مدافعان 
سلامت هستند

فرمانده نیروی زمینی ارتش جمهوری اسلامی ایران در ادامه به 
مشارکت نیروهای مسلح در مبارزه با بیماری کرونا اشاره کرد 
و گفت: ۸۰ هزار نفر از نیروهای ارتش در امر بیماری کرونا در 

خدمت رسانی درصف مدافعان سلامت فعال هستند .
امیر حیدری با اشاره به اینکه نیروی زمینی ارتش در مقابله با 
بیماری کرونا در ۲۴ استان و ۲۱۴ شهر فعال است، ادامه داد: 
در هفت شهر، نیروی زمینی ارتش ورودی شهر را کنترل کرده، 
ضد عفونی و گندزدایی، ایجاد نقاهتگاه، پست های بیمار یابی 

در روستاها و شهر در حال انجام است.

رئیس سازمان نظام روان شناسی و مشاوره کشور گفت: 
بحث پیشگیری و اهمیت مساله بیماری کرونا در واقع 
اهمیت پیشگیری و نقش روان شناسان و مشاوران را برای 

مسوولان و مردم آشکار کرد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا،  محمد حاتمی 
در پیامی به مناسبت فرا رسیدن نهم اردیبهشت ماه روز 
این سازمان،   تاسیس  روان شناسی و مشاوره و سالروز 
ضمن تقدیر از خدمات روان شناسان و مشاوران در سالی که 
گذشت و به خصوص در ایام کرونایی،  اظهار داشت: در این 
روزهای کرونایی و در شرایطی که به کنترل نسبی بیماری 
دست یافته ایم، بخشی از این موفقیت را مدیون تلاش 
روان شناسان و مشاوران هستیم، همانطور که در دو ماه 
گذشته شاهد آن بودیم که روان شناسان و مشاوران با همت 

خود یک پویش ملی ایجاد کردند و به صورت خودجوش و 
با محوریت این سازمان در همه استان ها، ارگان ها و نهادها 
فعالیت های بزرگی انجام دادند، اکنون باید فضای کرونایی 
و پساکرونایی را تبدیل به فرصتی بزرگ برای مطرح کردن 
روان شناسی و مشاوره در سراسر کشور و در سطح ملی کرد.
وی افزود: در دوران پسا کرونا، روان شناسان و مشاوران 
می توانند در صف مقدم حضور داشته باشند چرا که در 
این دوران با مباحثی چون خود مراقبتی، دیگر مراقبتی و 
مسائل باقیمانده از دوران کرونایی مواجه هستیم که باید 

مدیریت شود.
حاتمی گفت: شرایط کرونا امکان برگزاری مراسم حضوری 
برای سالگرد تاسیس سازمان را از ما گرفت اما به هر حال 
فضای مجازی این امکان را ایجاد کرد که این روز را با سبکی 

مجازی گرامی بداریم، یکی از اهداف سازمان این است که 
با بزرگداشت این روز بزرگ، هویت روان شناسی و مشاوره 
در کشور نهادینه شود، در اذهان جامعه فرهنگ سازی و 
سازمان را به مردم، مسوولان، نهادها و ارگان ها معرفی 

کنیم.
کشور  مشاوره  و  روان شناسی  نظام  سازمان  رئیس 
اظهارداشت: روان شناسان و مشاوران باید بدانند همانطور 
که هویت ما در خانواده شکل گرفته است، هویت اجتماعی 
ما در روز نهم اردیبهشت شکل گرفته است بنابراین برای 
گرامیداشت از هویت اجتماعی خود، باید حرکتی جمعی 

داشته باشیم و از زحمات اساتید قدردانی کنیم.
شناسی  روان  نظام  سازمان  تاسیس  از  پس  افزود:  وی 
های  رشته  عرصه  در  تحولاتی  شاهد  کشور،  مشاوره  و 
روان شناسی و مشاوره بوده ایم، رشته روان شناسی و مشاوره 
در مقایسه با رشته های هم طراز جایگاهی فراتر و ارزشمندتر 

یافته است.
حاتمی گفت: سازمان نظام روان شناسی و مشاوره کشور 
در یک سال گذشته شاهد تغییرات زیادی در عرصه های 
مختلف بود و موفق شد در عرصه ملی و حاکمیتی مطرح 
و به مسوولان مختلف در خصوص جایگاه این سازمان و 
نقشی که می تواند در فرایند پیشگیری، درمان، تشخیص 
و توانبخشی جامعه داشته باشد، گفت و گو کند و اکنون 
حاکمیت پذیرفته که سازمان نظام روان شناسی و مشاوره 
یک سازمان با سرمایه اجتماعی خیلی مهم و تاثیرگذار 

است.

خبر اول

میراث فرهنگی

»رئیس سازمان نظام روان شناسی« تاکید کرد: 

نقش روان شناسان در روزهای کرونایی

ارتش

وی در مورد تهدید نیروهای نظامی ایران 
در خلیج فارس گفت: این یک فضاسازی 
رعب  بر  نهادن  سرپوش  برای  ای  رسانه 
بوده  ایران  نیرهای نظامی  از  و وحشت 

است.
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وزیر کشور در پیامی خطاب به اعضای شوراها در سراسر 
کشور گفت: با همدلی، هم افزایی و بهره گیری از همه 
ظرفیت های بالقوه و بالفعل؛ بر حل عملگرایانه مشکلات 
زمینه های  آوردن  فراهم  با  روستائیان  و  شهروندان 

»جهش تولید« بیش از پیش کوشا و ساعی باشید.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از پایگاه اطلاع رسانی 
خود  پیام  در  فضلی  رحمانی  عبدالرضا  کشور؛  وزارت 
شوراهای  اعضای  به  شوراها  ملی  روز  تبریک  ضمن 
اسلامی شهرها و روستاهای سراسر کشور  خطاب به 
آنها نوشت: بدون تردید تجربه موفق ۲۱ سال فعالیت 
شوراهای اسلامی درپهنه ی وسیع و متکثر فرهنگی، 
اجتماعی و جغرافیایی جمهوری اسلامی ایران، یکی 
است.  اسلامی  انقلاب شکوهمند  ثمرات  و  برکات  از 
نهاد شورا بعنوان نماد مردم سالاری دینی و تحقق اصل 

حاکمیت مردم بر سرنوشت خویش و مشارکت در اداره 
امور شهرها وروستاها و همچنین تبلور عینی و عملی 
تعامل و همراهی سازنده مجموعه مدیریت محلی با 
کارگزاران نظام جمهوری اسلامی ایران در نیل به توسعه 

پایدار و متوازن جای جای ایران اسلامی می باشد.
اردیبهشت ماه سالروز صدور  نهم  با گرامیداشت  وی 
فرمان تاریخی حضرت امام خمینی)ره( در سال ۱۳۵۸ 
در خصوص تاسیس شوراهای اسلامی و ضمن سپاس 
و قدردانی از زحمات و تلاشهای اعضاء خانواده بزرگ 
نظام شورایی کشور در اجرای مسوولیت های قانونی 
محوله و همکاری و همراهی موثر و کارآمد با مجموعه 
برنامه ها و سیاست های عمومی و  دولت در اجرای 
اجرایی کشور، فرارسیدن »روزملی شوراها« را صمیمانه 

تبریک گفت.

»وزیر کشور«: 

اعضای شوراها برای بهبود زندگی مردم تلاش کنند

اجتماعی

كاهش 23 درصدی میزان
 طلاق در سال ٩8 

رئیس کل دادگستری استان آذربایجان غربی در حاشیه 
یکصد و دهمین جلسه شورای قضایی استان در گفتگو با 
خبرنگار روابط عمومی دادگستری استان آذربایجان غربی از 

کاهش 23 درصدی میزان طلاق در سال 98 خبرداد.
دکتر علی اکبر گروسی با اعلام این خبر گفت: برابر آمار 
با  سال 97  به  نسبت  سال 98  در  طلاق  میزان  اعلامی 
خبر خوشحال  این  که  بوده  مواجه  درصدی  کاهش 23 
کننده ای است چرا که طلاق دارای اثرات و تبعات سوء 
فردی و اجتماعی است و نه تنها زوجین، بلکه فرزندان و 

جامعه را نیز تحت تاثیر خود قرار می دهد.
وی افزود: برای اینکه ما جامعه ای سالم داشته باشیم 
نیازمند این هستیم که فرزندان ما که آینده سازان این 
مملکت هستند در خانواده ای سالم و پر مهر و به دور 
از تشویش و اضطراب پرورش یابند تا استعدادهای آنها 

شکوفا شود.
این مقام قضایی با تاکید بر اینکه کشمکش ها و درگیری 
های زوجین که در برخی مواقع به طلاق ختم می شود 
تاثیر روانی منفی بر فرزندان داشته و عواقب ناخوشایندی 
دارد گفت: یکی از اثرات مهم طلاق احتمال تبدیل این 
کودکان به بزهکاران آینده است. توجه به این نکته، اهمیت 
تلاش برای از هم نگسستن بنیان های خانواده را دو چندان 

می کند.
گروسی ادامه داد: همه مسئولان و نهادهای دست اندرکار 
این امر می بایست تمام تلاش خود را جهت حفظ بنیانهای 
خانواده بکنند چرا که این امر خود روشی برای پیشگیری از 
جرایمی که در آینده می تواند توسط فرزندان طلاق صورت 

گیرد هست.
گروسی افزود: طلاق تنها گسستن پیوند زناشویی نیست. 
در بسیاری از مواقع این جدایی به صورت طلاق عاطفی 
است که مخربتر از جدایی زوجین است چرا که زوجین 
بدون هیچ دلبستگی و عطوفتی با یکدیگر زندگی سرد و بی 
روحی دارند. این نوع زندگی تاثیر منفی بر زوجین و فرزندان 

آنها خواهد داشت..
رئیس کل دادگستری استان تاکید کرد: علت عمده طلاق 
ارتباط  در  زوجین  های  مهارت  عدم  گرفته  های صورت 
راههای  از  یکی  باشد.  زناشویی می  زندگی  و  یکدیگر  با 
پیشگیری از طلاق، آموزش مداوم مهارتهای زندگی برای 
بار  پرورش که  آموزش و  باشد و مسئولین  فرزندان می 
اصلی تربیت فرزندان را به دوش می کشند می بایست این 

نکته مهم را  مدنظر قرار دهند.
گروسی در ادامه از آمار دیگری خبر داد که کمی نگران 
کننده است وآن کاهش 21 درصدی ازدواج بین جوانان در 
سال 98 نسبت به سال 97 بود که در واقع از رشد منفی 

برخوردار است.

»علی اکبر رائفی پور« از آن دست سخنرانان متمایل به 
گرایش مذهبی و از منظر سیاسی اصولگرایی است که 
توانسته برخلاف رویه زُمخت و غیر دل انگیز سیاسیون 
و اقشار بیشتر مذهبی جامعه و مدعی انقلابی گری، یک 
چهره دلنشین و نافذ از خود ایجاد کند و به شدت در دل 
قاطبه اقشار جامعه جا باز کند و هوادارانی برای خود و نحله 
فکری ای که از آن دم می زند و دفاع می کند دست و پا 
کند. پر بیراه نیست بگوییم بعد از رهبران طراز اول مذهبی 
کمتر فرد معمم یا مکلایی در این چند دهه توانسته چنین 
ضریب تاثیر گذاری بالایی در جامعه و به خصوص در قشر 
خاکستری جامعه بگذارد و آن ها را به سمت و سویی که 

می خواهد سوق دهد.
اما به ناگاه یک نشریه به شدت متمایل به جناح اصولگرا 
یعنی »فرهیختگان« در مقاله ای به قلم یکی از ژورنالیست 
های خود به نام »رضا مشتاقی« حمله به رائفی پور را کلید 

می زند و اساسا شخصیت وی و سازمان تحت امرش 
)موسسه مصاف ایرانیان( را موجودیتی غیر شفاف و در 
هاله ای از ابهام معرفی می کند که به دنبال اهدافی مبهم 
با ادبیاتی غیر سیاسی و لمپنی است! و جالب تر می شود 
این موضوع وقتی خبرگزاری تسنیم این مقاله را بازنشر 
می کند! در ادامه »عباس سلیمی نمین« از شناخته شده 
ترین شخصیت های تاریخ نگاری و ژورنالیستی اصولگرایی، 
حمله به وی و ساختار عملکردی و فکری رائفی پور را ادامه 
می دهد و وی را شخصیتی پوپولیست و عوام گرا و عوام 
زده معرفی می کند که نباید جناح اصولگرا از وی به عنوان 
خط اول فکری و عملکردی خود استفاده کند و وجود چنین 
جریاناتی را که منتسب به اصولگرایی می دانند یک وصله 
ناجور بر پیکره نگاه اصولی به انقلاب می داند که اسباب 
اعوجاج در محاسبات جریان اصولگرایی می شود. این ها 
در زمانی اتفاق می افتد که رائفی پور به جد یکی از ارکان 
نفوذ اندیشه ها و نگاه های مثبت به انقلاب و حتی جناح 
اصولگرا بوده و زدن چنین سرمایه ای در نظر اول، واقعا 
بلاهت آمیز به نظر می رسد اما در واقع امر این است فارغ 
از چیستی و داوری ای که می توان بر واقعیت های موجود 
در انتقادات منتقدین رائفی پور داشت و یا میزان حقانیت 
و درستی اندیشه و جستاری و عملکردی ای که برای رائفی 
پور قائل بود اساسا، دلیل و چرایی این مواجهه با رائفی پور 
را باید کاملا در تعریف جایگاه قدرت سیاسی و دگردیسی 

به وجود آمده در ساختار قدرت کشور  و مبتنی بر شرایطی 
دانست که جناح اصولگرایی خود را در آن از منظر قدرت 
سیاسی می بیند. به عبارتی جریان ساختاری سیاست در 
ایران به سمتی رفته که دیگر جناح اصولگرا نه تنها نیازی 
به این نوع بازوها برای ترویج نگاه و اندیشه خود و یا حمله 
به رقیب  نمی بیند که آن ها را در ادامه روندی که در پیش 
دارد، مخل و باگ سیستم می پندارد که باید رفع شود و یا 

به پارکینگ و گاراژ سپرده شود.
 بگذارید کمی باز تر کنم ماجرا را. جناح اصولگرا در دوران 
زعامت جناح رقیب بر کرسی ریاست جمهوری و کرسی 
های مجلس با تکیه بر ناکارآمدی های دولت و مجلس 
و البته کمک بازوهای رسانه ای اش از منبر و سخنران تا 
سایت و روزنامه که بر افشا و بزرگنمایی آن ضریب دادند و 
البته بازسازی ای که این عناصر از وجهه نیروهای اصولگرا 
و مدعی انقلابی گری داشتند توانسته قدرت خود را بازیابی 
کند و بعد از فتح مجلس عملا خود را در آستانه فتح قطعی 
ریاست جمهوری هم ببیند و حالا دیگر شرایط فرق خواهد 
کرد چون حرف هایی که شما بیرون از قدرت می زنید و یا 
می خواهید بشنوید با حرف هایی که درون قدرت باید زنید 
و یا دوست دارید بشنوید بسیار با هم متفاوت است. شما 
در بیرون از قدرت می توانید کلی آرمان خواه و شفافیت 
طلب و عدالت جو و گل و بلبل و چه و چه باشید که وقتی 
درون ساختار قدرت هستید دیگر چندان معنای سابق را 
ندارد و مناسبات درون قدرت چیز دیگری را برای شما رقم 
خواهد زد و اینجاست که افرادی که نمی توانند خود را با 
این تراز از فهم قدرت همساز کنند باید کنار بگذارید؛ چرا 
که این ها نه تنها یار شما نخواهند بود که بار برای روند 
شما می شوند و چه بسا آرمان خواهی و شفافیت طلبی 
شان کار هم دستتان بدهد و باید کنار بروند و باز اینجاست 
که جملاتی که در آن پوپولیست، مبهم، لمپن، لات، و... 
هستند که به کمک شما می آیند و شما با یاری آن ها 
ابتدا دلایل مدغنی برای کنار زدن این افراد می تراشید و 
بعد از آماده کردن اذهان جامعه برای برخورد با این ها، آرام 
آرام این افراد را از مسیر کنار می گذارید و به گاراژ سکوت 
رهمنون می کنید. البته همه این ها هنوز  گمانه زنی است 
و متغیرهای بسیاری هستند که می توانند این رویه را به 
فرجامی متفاوت برسانند اما کلیترویه برخورد با رائفی پور 
و همفکرانش در همین زمین و کانتکست بازی می شود 
و اینکه رائفی پور برای مقابله با این روند چه تقلایی کند 
هم باز در همین زمین و همین بازی و همین »قواعد 

بازی« خواهد بود.

دیدگاه 

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛ 

آیا رائفی پور باید برود به گاراژ؟ 

عدلیه

رضا تواضعی

  نویسنده



4
روزنامه

چهارشنبه 10 اردیبشت 99 -  شماره  464
اقتصادی

»استاندار گیلان«:
شوراها بايد حفظ منافع مردم

 و رضايت آنان را محور عمل كنند
استاندار گیلان با تأکید بر لزوم اهتمام به شکوفایی اقتصاد 
محلی و نیز توانمندسازی شوراهای اسلامی از رهگذر آموزش 
گفت: باید قانون گرایی و پایبندی به آن را در هر جایگاهی، 
افزایش  و  منافع  حفظ  همواره  و  دانسته  افتخار  یک 
رضایتمندی مردم را مدنظر داشته باشیم و وظیفه شوراها در 

این زمینه سنگین تر است.
اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
اعضای  با  نشستی  در  زارع  ارسلان  گیلان،  استانداری 
شوراهای اسلامی شهر و روستای استان که از طریق ویدئو 
کنفرانس برگزار شد، افزود : مشارکت، آراء مردم و در نهایت 
اسلامی  نظام  رویکرد  ترین  اصلی  عنوان  به  جمعی  خرد 
ایران همواره مورد توجه بوده که از جلوه های آن، شوراهای 
اسلامی شهر و روستاست که امروز شاهد تجربه موفق ۲۱ 

ساله آنها هستیم.
و  ترین  نزدیک  اسلامی  شوراهای  اینکه  به  اشاره  با  وی 
وابسته ترین گروه به مردم هستند، اظهار داشت: بر اساس 
اصل محوری منافع شهروندان و روستانشینان، باید حفظ 
منافع و افزایش رضایتمندی مردم بعنوان مولفه ای اساسی 

در شوراها مد نظر باشد.

شوراها و حكم مردمي
در روز نهم ارديبهشت سالروز 
تشكيل شوراها براي مرحومان 
»علي  و  صادقيان«  »داود 
اولين  مردان  اصغرخوشخو« 

شورا طلب آمرزش داريم. 
وسيع ترين و با مغزترين نهاد 
حكومت مردمي كه در اوايل 
با  ولي  شد  تشكيل  انقلاب 
تشديد اختلافات اعضاء ادامه حيات آن به بيست سال بعد 
موكول شد با اين تحليل كه معتمدين مردم در فرهنگ شور 
صبورتر و در مسائل شهرو روستا مجرب تر شده اند. بله شده 
اند. ولي غافل از اين مهم كه نرخ ارزش هاي ناسوت و لاهوت 
و صد البته زاويه ديد انقلابيون ديروز در الويت منافع جامعه 
به جيب جنابشان هم عوض شده است! صد البته بعضي ها...
اين شد كه مولود مردمي دولت اصلاحات به بيست و يك 
سالگي پا گذاشت ولي هنوز تا جامع و كامل و رشيد شدن 
فاصله دارد با اين تبصره كه شوراي شهر ما كرج تقريبا در همه 
ادوار نسبتا نمره قبولي دارد بخصوص در دوره پنجم كه با وجود 
انتقاداتي كه به آن وارد است ولي در مجموع دوز الويت دادن 
منافع جامعه به جيب در مواضع اعضاي آن بالاست. روز شورا 

بر شورا زنان و شورا مردان كرج مبارك باد...

به گزارش روابط عمومی شرکت توزیع نیروی برق استان 
البرز بهنام بیات مدیرعامل شرکت در خصوص اقدامات 
لازم جهت گذر از پیک تابستان 99 و نیز اقدامات شاخصی 
که در سال قبل انجام پذیرفته مواردی را به شرح ذیل 

بیان نمود:
تعداد  به  مشترک  هزار   60 از  بیش  گذشته  سال  در   -

مشترکین شرکت افزوده شده است.
- در سال قبل ما شاهدرشد 9 درصدی در بخش تجاری و 
3.5 درصدی در بخش خانگی بوده ایم که لازم است در 
این خصوص با استفاده از پتانسیل خوب این دو بخش 

در زمینه پیک سایی استفاده کافی بنماییم.
- در سال گذشته برای اولین بار در کشور شاهدکاهش 2.1 
درصدی درخصوص تلفات شرکت بودیم که این امر پسنده 

ای است و لازم است این مهم تداوم یابد.
- سال گذشته )با 99درصد وصول( موفق به کسب رتبه 
سوم از نظر وصول مطالبات در بین تمامی شرکت های 

توزیع کشور شدیم .
رقم  از  که  برق  مشترکین  درصدی   5.2 رشد   کسب   -

متوسط کشوری که 3.2 درصد می باشد، بیشتر است.
از طریق تهاتر بدهی در  - درآمدزایی 180 میلیارد ریالی 
سطح استان که می بایستی در سال جدید این رقم به  

مبلغ 300 میلیارد ریال برسد.
- کسب540 میلیاردریال بخشودگی مالیاتی  

- کسب بخشودگی 160میلیارد ریالی ناشی ازقانون خوش 
حسابی کارفرمایان  

- تخصیص واعطای وام به 2016 نفراز پرسنل رسمی و 
شرکتی  

- رویت پذیری 11 هزار و 737  مشترک دیماندی که با 
نصب 17 هزار و 291 کنتور هوشمند منجر به راه اندازی  
141 درصد بوده که در سطح کشور بعد از اهواز رتبه دوم را 

به خود اختصاص داده ایم.
مدیرعامل برق استان در ادامه افزود: بخشی از دستاورد 
از  با وجود مشکلات مختلف  های شرکت در سال 98 
جمله تحریم های ظالمانه و شیوع بیماری کرونا بوده، 

حاصل تلاش جمعی تمامی پرسنل شرکت توزیع نیروی 
برق استان البرز می باشد.

وی اظهار داشت: امیدواریم در سال 99 نیز با توجه به 
برنامه ریزی های انجام شده و کار گروهی تمامی عوامل 
شرکت بتوانیم به قله سرآمدی در بین شرکت های توزیع 

نیروی برق کشور نائل شویم.
بهنام بیات در پایان 10 اردیبهشت روز صنعت برق را به 
تمامی پرسنل سخت کوش مجموعه وزارت نیرو تبریک 

گفت.

نفت و انرژی »گیلان« چه خبر؟

براي اولین بار صورت گرفت؛ 

کاهش تلفات 2.1 درصدی شرکت توزیع نیروی برق استان البرز در سال 98 

استفاده از ماسک در مترو اجباری شد. باید اقدامات 
لازم انجام شود تا از ورود افراد فاقد ماسک جلوگیری 
شود .برخی مدیران می گویند از هفته آینده این طرح 

اجرایی می شود.
اینکه خبر رسید  از  به گزارش »دنیای هوادار«، پس 
استفاده از ماسک در مترو اجباری شده است، مدیران 
شهرداری برای انجام این کار اعلام آمادگی کردند و 
قرار شد مکان هایی را در ایستگاه های مترو برای توزیع 

ماسک درنظر بگیرند.
»محمد علیخانی« رئیس کمیسیون حمل و نقل شورای 
شهر تهران امروز در این باره به خبرنگار فارس گفت: باید 

هماهنگی های لازم برای اجرای این کار صورت گیرد و 
مذاکراتی بین شرکت بهره برداری متروی تهران و وزارت 

صمت برای تهیه ماسک صورت گرفته است.
شهرداری آماده توزیع ماسک است

وی در خصوص میزان ماسک توزیعی در مترو گفت: 
به قدر نیاز این ماسک توزیع می شود. شهرداری تهران 
اعلام آمادگی کرده که مکان هایی را در ایستگاه ها برای 

توزیع ماسک قرار دهد.
هماهنگی با انتظامات برای جلوگیری از افراد فاقد 

ماسک به مترو
رئیس کمیسیون حمل و نقل شورای شهر تهران اضافه 

کرد: از طرفی، هماهنگی هایی هم با انتظامات شهرداری 
صورت گرفته تا اینکه پروتکل به درستی اجرا شود و از 
ورود افرادی که فاقد ماسک هستند به مترو جلوگیری 

شود.
علیخانی در خصوص اجرای طرح فاصله گذاری اجتماعی 
در مترو گفت:  با توجه به ازدحام جمعیت انجام این کار 
شدنی نیست، اما باید در مترو حتما شهروندان ماسک 
بزنند، همین دیروز در آلمان اعلام کردند که استفاده از 
ماسک اجباری باشد ما فقط استفاده از ماسک را در 

سیستم حمل و نقل عمومی اجباری کرده ایم.
عضو شورای شهر تهران در پاسخ به این پرسش که 
ماسک در اتوبوسرانی چطور توزیع می شود، گفت: در 

حال هماهنگی هستند.
وی با تأکید بر این موضوع که مردم هم باید رعایت 
شهروندان  اکثر  که  بگویم  هم  را  این  گفت:  کنند، 
رعایت کرده و ماسک می زنند، ولی ما از شهروندانی 
که از ماسک استفاده نمی کنند می خواهیم با توجه 
به تسهیلات درنظر گرفته شده حتما از ماسک استفاده 

کنند.
عضو شورای شهر تهران در پاسخ به این پرسش که از 
چه روزی از ورود افراد فاقد ماسک به مترو جلوگیری 
می شود، گفت: به نظر من بهتر است از امروز اجرایی 
شود، اما باید هماهنگی های لازم صورت گیرد تا از ورود 
این افراد جلوگیری شود، البته جلساتی هم در این 

زمینه گذاشته شده است.
میلیون  یک  توزیع  از  شهر  شورای  اعضای  از  برخی 
ماسک به صورت روزانه در مترو خبر دادند و البته اعلام 
کردند که معلوم نیست این ماسک به صورت رایگان 

است یا قرار است با قیمت پائین تری عرضه شود.

»محمد علیخانی« خبر داد:

شهرداری آماده توزیع ماسک

پایتخت نشینان

تلنگر

سعید  شفیعیان

 نویسنده
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هزینه ۲00 میلیون تومانی برگزاری هر اجلاس  عمومی شورای عالی استان ها؛

سایه سیاسی کاری بر انتخاب
 شهردار در برخی شهرها

راه و مسکن
تسهیلات 220 میلیون تومانی برای ساخت 

مسکن در مراکز استان  ها

استفاده از ماسک در مترو اجباری شد

تسهیلات و زمین برای ساخت ۱۴۵ هزار واحد مسکونی در 
حاشیه شهرها و بافت های فرسوده تأمین شد.

 به گزارش »دنیای هوادار«، مهدی عبوری، معاون وزیر راه 
و شهرسازی و مدیرعامل شرکت بازآفرینی شهری ایران از 
در نظر گرفتن دو نوع تسهیلات برای بازآفرینی بافت های 
هدف در کشور خبر داد و گفت: تسهیلات خودمالکی به 
مالکانی تعلق می گیرد که می خواهند منازل خود را نوسازی 
کنند و تسهیلات دیگری نیز به توسعه گران و سازندگان 
حرفه ای دارای صلاحیت پرداخت می شود. او از معرفی ۲۵ 
هزار متقاضی تسهیلات بازآفرینی به بانک خبر داد و افزود: 
از این تعداد تاکنون برای ۲۱ هزار متقاضی پرونده تشکیل 
شده است که ۱۱ هزار و ۲۰۰ نفر از آنان، قسط اول تسهیلات 

بازآفرینی را دریافت کرده اند.
رئیس هیات مدیره شرکت بازآفرینی شهری ایران با بیان 
اینکه تسهیلات بازآفرینی به سه شکل در نظر گرفته شده 
 ۲۵۰ تهران  در  تسهیلات  این  سقف  کرد:  عنوان  است، 
میلیون تومان است که ۵۰ میلیون تومان آن با سود ۹ 
درصد و به شکل مشارکت مدنی و ۲۰۰ میلیون تومان نیز 
با سود ۱۸ درصد و به شکل فروش اقساطی ۱۲۰ ماهه در 

اختیار متقاضیان قرار می  گیرد.
برای مراکز استان ها و شهرهایی که بالای  ادامه داد:  او 

۲۰۰ هزار نفر جمعیت دارند، ۲۲۰ میلیون تومان تسهیلات 
در نظر گرفته شده که باز هم ۵۰ میلیون تومان با سود ۹ 
درصد و ۱۷۰ میلیون با سود ۱۸ درصد محاسبه خواهد شد.

به گفته عبوری میزان تسهیلات در نظر گرفته شده برای 
دیگر شهرها نیز ۱۸۰ میلیون تومان است که ۴۰ میلیون 
تومان با سود ۹ درصد و ۱۴۰ میلیون تومان نیز با سود ۱۸ 

درصد در اختیار متقاضیان قرار خواهد گرفت.
 معاون وزیر راه و شهرسازی گفت: برای هر نفر که منازل را 
در بافت فرسوده تخلیه و آن را برای نوسازی آماده می کند، 
۴۰ میلیون تومان با سود ۴ درصد و در دوره ۴۸ ماهه در 

نظر گرفته شده است.
 عبوری با بیان اینکه این تسهیلات برای تمام ۳۱ استان 
کشور در نظر گرفته شده است، تصریح کرد: هر استانی 
که بتواند تعداد بیشتری را جذب کند، تسهیلات بیشتری 
خواهد گرفت و در این زمینه محدودیت نداریم و همچنین 
تفاهم نامه ای که با سازمان برنامه و بودجه کشور منعقد 

کرده ایم، قابل تغییر است.
 او درباره میزان بافت های فرسوده کشورگفت: در حال حاضر 
حدود ۱۴۸ هزار هکتار با جمعیت پذیری ۳۰ درصد شهرها را 
داریم که شامل سه گونه بافت ناکارآمد میانی، بافت تاریخی 

و سکونتگاه غیررسمی یا حاشیه نشینی است.

معاون کل وزارت بهداشت با اشاره به مصوبه جدید ستاد 
ملی مقابله با کرونا، از اجباری شدن استفاده از ماسک در 

مترو خبر داد.
بیان  با  ایرج حریرچی  دکتر  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
اینکه در خصوص استفاده عمومی از ماسک هنوز اختلاف 
نظرهایی وجود دارد، گفت: به ویژه در محیط های باز الزام و 
اجباری برای زدن ماسک نیست اما با توجه به اینکه حمل 
و نقل عمومی یک موضوع ناگزیر و حتمی است که به 
دنبال بازگشایی ها وجود دارد، مصوبه جدید این است که 

مردم ملزم به استفاده از ماسک بوده و در ورودی متروها در 
ایستگاه ها تا حد امکان ماسک با قیمت مناسب و اندکی 

سوبسید در اختیار مردم قرار گیرد.
کشور  در  خانگی  ماسک  از  استفاده  گفت:  او همچنین 
ما نسبت به کشورهای دیگر بسیار کم تر است؛ حتی در 
درصد   ۴۰ تا   ۳۰ بعضا  شرقی  جنوب  آسیای  کشورهای 
ماسک های مورد استفاده خانگی است. مردم می توانند با 
آموزش هایی که از طریق صدا و سیما ارائه شده، اقدام به 

تولید و مصرف آن کنند.

نایب رئیس شورای عالی استان ها گفت: هزینه برگزاری 
هر یک از اجلاس های عمومی شورای عالی استان ها 

حدود ۲۰۰ میلیون تومان است.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایسنا، سید عبدالرزاق 
موسوی با بیان اینکه مشکلات و موانعی که بر سر راه 
شوراها وجود دارد باید از جنبه های مختلف مورد بررسی 
اشاره کرد که  قوه مجریه  نگاه  و  رویکرد  به  قرار گیرد 
علاقمند نیست وظایفی که شوراها می توانند به خوبی 

اجرا کنند به آن ها واگذار کند.
او گفت: به عنوان مثال در حوزه تعیین تکلیف لایحه 
به  را  لایحه  این  دولت  باید  یکپارچه شهری  مدیریت 
مجلس ارائه می کرد و تا امروز تصویب می شد، اما به 
دلیل همین نگاه  این امر محقق نشد و نهایتا شورای 
به  را  این موضوع  با همکاری مجلس  عالی استان ها 
عنوان طرح تهیه و به مجلس ارائه کرد که باز هم با 
مخالفت خود دولت و با اختلاف چند رای در این دوره 

مجلس به تصویب نرسید.
نایب رئیس شورای عالی استان ها در بخش دیگری از 
صحبت های خود به موضوع آموزش به عنوان یکی از 
بحث های اساسی شوراها در کشور اشاره کرد و افزود: 
قطعا اعضای شوراها نیاز به آموزش دارند و برای اجرای 
این آموزش باید منابع مالی مورد نیاز در اختیار شورای 
عالی استان ها قرار گیرد. هم چنین در بحث نظارت 
نیز تامین منابع مالی از اهمیت بسزایی برخوردار است 
و سایر دستگاه های نظارتی نیز که حقوق خاصی برای 
خود قائل هستند باید نقش نظارتی شوراها را بپذیرند 
تا امکان نظارت واقعی برای شوراها فراهم شود. البته 
شوراها علی رغم همه چالش های موجود دستاوردهای 
خوبی داشتند به شکلی که شورای عالی استان ها در 
پنجمین دوره خود مصوبات خوبی را به تصویب رسانده، 
مصوباتی که نقش راهبردی در امور شوراها داشتند که 
از جمله آنها می توان به طرح مدیریت یکپارچه شهری 
اشاره کرد که در مجلس با مشکل مواجه شد، اما می 
توان در دوره بعدی مجلس این طرح را بار دیگر پیگیری 
کرد تا با تحقق آن زمینه بهره گیری از ظرفیت ها و جذب 

بیش از پیش مشارکت مردم فراهم شود.
سایه سیاسی کاری بر انتخاب شهردار در برخی شهرها

موسوی در خصوص تعداد طرح ها و لوایح ارسالی از 
سوی شورای عالی استان ها به مجلس و دولت و تعداد 
تصویب این طرح ها و لوایح توسط دولت و مجلس در 
دوره پنجم شورای عالی استان ها گفت: در دوره پنجم 
شورای عالی استان ها حدود ۲۵ مصوبه در شورای عالی 
استان ها داشته ایم که حدود ۱۰ طرح به مجلس ارسال 
شده و سه لایحه به دولت و مابقی مصوبات نیز مربوط 
به امور داخلی شوراها بوده که به استان ها ابلاغ شده 
است. در این میان شورای عالی استان ها در برخی طرح 
ها و لوایح مجلس و دولت نقش تاثیرگذاری داشته و 
در برخی از آنها که به تصویب رسیده پیشنهادات شورای 

عالی استان ها تاثیرگذار بوده است.
موسوی در خصوص هزینه تشکیل هر یک از اجلاس 
های عمومی شورای عالی استان ها و میزان بودجه سال 
۱۳۹۹ شورای عالی استان ها گفت: من هزینه برگزاری 
اجلاس ها را نمی دانم اما تصور می کنم مجموع هزینه 
ها به همراه حق الجلسه اعضا برای هر اجلاس حدود 
۲۰۰ میلیون تومان است. در مورد بودجه سال گذشته 
حدود ۵۰ درصد بودجه محقق شد و برای سال ۱۳۹۹ نیز 
۳۴ میلیارد تومان پیش بینی بودجه شده که با توجه به 
شرایط اقتصادی موجود باید منتظر بمانیم که بخشی از 

این بودجه محقق خواهد شد.
کیانوش جهانبخش رئیس کمیسیون سلامت، محیط 
زیست و خدمات شهری و روستایی شورای عالی استان 
ها نیز گفت: متاسفانه شوراها طی سال های گذشته به 
دلایل مختلفی از یک نهاد تصمیم گیر و تاثیرگذار به یک 
نهاد مشاور و همکار تبدیل شده که نظارت دولتی نیز بر 
آنها سایه انداخته، بر همین اساس باید عملکرد شوراها 
به صورت نسبی مورد بررسی قرار گیرد و  همه محدودیت 
هایی که دست و پای شوراها را در سراسر کشور بسته 

است در ارزیابی عملکرد آنها مورد بررسی قرار گیرد.
او ادامه داد: قطعا اولین و مهم ترین وظیفه شوراهای 
این  انتخاب شهردار و دهیار است. در  شهر و روستا، 
به  دست  اعضا  بین  همدلی  با  که  شوراهایی  مسیر 
انتخاب شهرداری همسو زده اند شوراهای موفق بوده اند 
و آنجایی که سایه سیاسی کاری در این نهاد افتاده است 

آسیب های جدی را شاهد بوده ایم.

پایتخت نشینانگزارش

شهری
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فرهنگی

با وجود همه محدودیت هایی که کرونا برای صنایع ایجاد کرد این شرکت 
با رعایت تمامی موارد بهداشتی و امنیتی از زمانی که ستاد ملی مقابله 
با کرونا اجازه فعالیت مجدد را پس از وقفه ای کوتاه مدت دادند کارش را 

شروع کرد و اکنون با تمام ظرفیت و توان به کار خود ادامه می دهیم.

سیدرضا فیض آبادی

     نویسنده و روزنامه نگار

وزارت تعاون کار و رفاه اجتماعی با تمام توان از بخش 
تولید و صنعت کشور حمایت می کند.

به گزارش »دنیای هوادار«، در چهارمین روز از هفته کار 
و کارگر آقایان صادقی فر و کبیری معاونین فرهنگی و 
اجتماعی و تعاون وزارت تعاون کار و رفاه اجتماعی با 
حضور در شهر صعنتی پرندک از شرکت بزرگ و نمونه 

نویدکاران با نام تجاری صنایع برتر بازدید کردند.

»چگونگی« تنظیم قیمت در شرایط فعلی

این فعال غذایی در پاسخ به چگونگی تنظیم قیمت در 
شرایط فعلی گفت: در بحث افزایش عرضه و تقاضا فعلا 
تقاضا بیش از عرضه است و برای ما کیفیت بسیار مهم 
است چون اعتقاد به این مهم در مجموعه هست و هم 
اینکه وقتی با برندهای بزرگ تجاری خارجی بخواهیم رقابت 
کنیم باید به کیفیت به عنوان یک اصل توجه داشته باشیم. 
در حال حاضر 15 هزار نمایندگی در سراسر ایران داریم و در 
کان دا و آفریقای جنوبی نمایندگی های ما فعال هستند و 
قرار است در کردستان عراق و قطر نیز به زودی نمایندگی 
های شرکت کار خود را آغاز کنند. در حال حاضر 70 تا 80 
قلم کالای ما در فروشگاههای معتبر و زنجیره ای کانادا 

توزیع می شود و این روند هر روز رو به افزایش است.
وی افزود: در آینده ۳۰ هزار متر اراضی روبروی کارخانه را 
که از شهرک های صنعتی خریداری کرده ا یم تا زمینه 
اشتغال زایی از طریق تولید محصولات کشاورزی به صورت 
گلخانه ای و کشاورزی صنعتی را فراهم آوریم و هم اینکه 
مواد اولیه برخی از محصولات را خودمان در همین محل 

تولید کنیم. البته برای انجام این مهم نیاز به حمایت بانکها 
و دولت هست چرا که محدودیت ها باعث عدم پیشرفت 
کارها می شود و انشالله با حضور شما مسئولین محترم 
وزارت تعاون کار و رفاه اجتماعی شاهد رونق و توسعه 
بخش های مورد نظر در سریعترین زمان ممکن باشیم تا 
هم درسال جهش اقتصادی اتفاق خوبی برای این بخش از 
صنایع کشور بیفتد و هم باعث اشتغالزایی مردم بومی شود 
که اینجا را متعلق به خودشان می دانند و اغلب کارکنان ما 

از روستاها و بخش های اطراف هستند.

رونق بخشی شرکت صنایع »برتر« نتیجه عشق و علاقه 
مدیران به تولید و اشتغال

رفاه  و  کار  تعاون  وزارت  راجتماعی  و  فرهنگی  معاون 
اجتماعی با ابراز خرسندی از رونق بخشی شرکت صنایع برتر 
گفت: باید خدمت جناب مدیر عامل و هیات مدیره محترم 
و بخصوص کارگرانی که مشاهده کردم با چه عشق و علاقه 
ای کار می کنند دست مریزاد گفت که توانسته اند این 
صنایع را به عنوان برند برتر به ایران و حتی سایر نقاط جهان 
معرفی کنند. انشالله امسال که از سوی مقام معظم رهبری 
به نام سال جهش تولید نامگذاری شده شاهد بالارفتن 
عرضه بیش از پیش محصولات و رونق سایر بخش ها در 

این شرکت منظم و دارای استانداردهای جهانی باشیم.
ابراهیم صادقی فر افزود: یقینا اینکار که امروز خروجی آن 
را به بهترین شکل ممکن می بینیم نتیجه عشق و علاقه 
شما مدیران به کشور و به بخش کار و تولید و اشتغال است 
که با وجود برخی تنگناها و محدودیت ها توانسته اید با 
تلاش و پشتکار طی دو دهه از یک مجموعه کوچک بسته 
بندی به یک شرکت معتبر در صنایع غذایی و بسته بندی 
ارتقا پیدا کنید و مایه افتخار است که کشور ما دارای چنین 
افرادی با اراده و دلسوز می باشد که دل در گروه پیشرفت 

وطن خود دارند.
پرسنل  و  کارکان  به  کارگر  هفته  مجدد  تبریک  با  وی 
پرتلاش و جوان شرکت صنایع برتر گفت: ما نیز به عنوان 
خدمتگذاران شما و به نمایندگی از طرف جناب آقای وزیر 
این قول را می دهیم که هر کاری در راه توسعه ایی بخش 
های کارخانجات لازم باشد انجام دهیم و این آمادگی از 
طرف وزارت تعاون کار و رفاه اجتماعی در جهت تسهیل 

اموری که لازم است وجود دارد.

برندی که رقبایش اروپا و کانادایی اند ارزشمند است

محمد جعفر کبیری معاون تعاون وزارت تعاون کار و رفاه 
اجتماعی نیز با تبریک هفته کار و کارگر به مدیریت و پرسنل 
شرکت صنایع برتر در امر تولید و بسته بندی مواد غذایی و 
خشکبار گفت: بخش تعاون از هر گونه پیشنهادی که جهت 
امور توسعه ایی و گسترش شرکت فوق لازم باشد استقبال 

می کند و خدمت مدیریت محترم شرکت صنایع برتر باید 
عرض کنیم که صندوق تعاون و بانک توسعه تعاون آماده 

ارائه تسهیلات به همین منظور می باشد.
کبیری گفت: وقتی یک برند ایرانی می تواند در بازارهای 
جهانی و در زنجیره فروشگاه های معتبر کشورهایی مثل 
کانادا و اروپا و آفریقای جنوبی و آسیا به این خوبی برای 
خود بازاریابی کند و با رقبای خارجی رقابت نماید ارزشمند 

است و باید مورد حمایت قرار گیرد.
اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون  وزارت  تعاون  معاون جوان 
در  منطقه ای  خاص  شرایط  به دلیل  ایران  کرد:  اضافه 
دهه های مختلف دچار بحران های بین المللی شده و این 
مسائل در اقتصاد کشور تأثیراتی مستقیم و غیر مستقیم 
داشته است ولی با اراده بزرگان وصنعت تولید و جامعه 
کارو تلاش توانسته از همه تنگناها عبور کند و هیچگاه 
تحریم ها بر اراده بخش صنعت و تولید و کاررگان پرتلاش 
تاثیری نگذاشته است. البته  نخستین آثار این شرایط در 
صنایع بزرگ قابل مشاهده است که دولت ها برای حفظ 
اشتغال در این صنایع حمایت های لازم را انجام می دهد 
و از آنجا که قرار است شرکت نویدکاران یا صنایع غرذایی 
برتر طرحهای توسعه ایی خود را به منظور اشتغال بیشتر 
و همچنین افزایش تولید و عرضه آن در داخل و خارج به 
انجام برساند بخش تعاون می تواند یار و همراه این شرکت 
و شکرتهای مشابه باشد و از ارائه پیشنهادات و درخواست 
هایی که منجر به توسعه بخش کشاورزی در محدوده 
شرکت نویدکاران بشود استقبال می کند و در اولین فرصت 

به درخواست های مدیریت شرکت رسیدگی خواهد شد.
در حاشیه این دیدار حاضرین از بخش های مختلف صنایع 
بسته بندی شرکت نویدکاران با نام برند برتر باز دید کردند 

و هفته کار و کارگر را به کارکنان و کارگران تبریک گفتند.

در بازديد »صادقی فر« و »كبیری« عنوان شد:

رونق شرکت صنایع »برتر« نتیجه عشق و علاقه 
مدیرانش به »تولید« و »اشتغال« است

رپورتاژ

در این بازدید ابتدا »محسن فهیمی پور« مدیرعامل 
»شرکت نویدکاران« با نام تجاری »برتر« گفت: این 
مجموعه تولیدکننده محصولات غذایی برتر در سال 
۱۳۷۳ تأسیس شد و به صورت رسمی در سال ۱۳۷۵ 
تولید خود را آغاز کرد. محصولات شرکت نویدکاران 
این شرکت  کارخانه  در محل  »برتر«  تجاری  نام  با 
توسط مجهزترین ماشین آلات بسته بندی، در قالب 
یک فرآیند کاملا بهداشتی و پیشرفته در بخش های 

مختلف تولید می شود.
برتر در توضیح ویژگی های  نام تجاری  مدیرعامل 
محصولات تولیدی خود ادامه داد: از مهم ترین ویژگی 
های محصولات غذایی برتر، علاوه بر کیفیت مواد 
اولیه و بسته بندی های متنوع و زیبا، وجود سبد کاملی 
از انواع کالاهای مصرفی با یک نام تجاری است که در 
حال حاضر بزرگ ترین و متنوع ترین سبد مواد غذایی 
با یک نام تجاری در کشور است این سبد می تواند 
بخش بزرگی از نیازهای مصرف کنندگان را تأمین کند. 
همه چیز از اینجا آغاز می شود که محصولاتش را به 

نام برتر می شناسیم.
وی گفت: با وجود همه محدودیت هایی که کرونا 
برای صنایع ایجاد کرد این شرکت با رعایت تمامی 
ملی  که ستاد  زمانی  از  امنیتی  و  بهداشتی  موارد 
مقابله با کرونا اجازه فعالیت مجدد را پس از وقفه ای 
کوتاه مدت دادند کارش را شروع کرد و اکنون با تمام 

ظرفیت و توان به کار خود ادامه می دهیم.

محصولات غذایی »برتر«؛ 
از آغاز تا امروز

وی کشور کانادا و کشورهای اروپایی و آفریقای جنوبی 
را مقصد کالاهای صادراتی محصولات صنایع برتر 
دانست و گفت: سال گذشته 500 هزار دلار صادرات 
داشتیم و امسال طی محاسباتی که داشتیم به یک 

میلیون دلار خواهد رسید.
فهیمی پور با بیان اینکه 600 نوع محصول در این 
شرکت بسته بندی و با استانداردهای جهانی روانه 
بازار می شود اضافه کرد: اینجا مواد اولیۀ باکیفیت 
از راه می رسند و بعد کنترل های اولیه روی آن ها 
برتر  غذایی  محصولات  مجتمع  می گیرد.  صورت 
شامل سالن های متعدد تولید، انبار مواد اولیه، انبار 
محصول، واحد کنترل کیفیت، آزمایشگاه، مجموعۀ 
تولید  سالن های  است.  رفاهی  و  خدماتی  اداری، 
شامل سالن های تولیدی آجیل و خشکبار، حبوبات 
و غلات، ادویه جات و چاشنی ها،زعفران و نمک، آرد 
و پودر کیک و ژله، سبزیجات خشک، قند و شکر و 
نبات، چای و قهوه است. کارخانۀ بزرگ برتر، مجهز 
به ماشین آلات بسته بندی گرانول و پودری، ماشین 
آلات بسته بندی وکیوم و سیل وکیوم، دستگاه های 
شورکاری آجیل و فرآوری خشکبار، خط کامل بوجاری 
آسیاب  دستگاه  و  غلات  و  حبوبات  دست چین  و 

صنعتی است.

صادرات به کانادا 
و کشورهای اروپایی
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روزنامه

7 ورزشی

»دنیای هوادار« بررسی می كند؛

کشتی را وجه المصالحه قرار ندهیم!
کشتی متعلق به همه مردم است

واژه کشتی در ایران مفهومی فراتر از ورزش 
بس  فرهنگی  کشتی،  پشت  پَسِ  در  دارد. 
غنی و جاودان نهفته است. ورزش زورخانه 
و نمایش پهلوانی هزاران سال در این آب و 
راز مکتب عیاران،  خاک قدمت دارد. رمز و 
جوانمردان، فتیان، شاطران و بسیاری چون 
آنان با کشتی در هم آمیخته است. شاه بیت 
شاهکار بزرگ حکیم توس با دلاوری پهلوانان 
جاودانه در میدان مبارزه ختم به کشتی می 
شود. بنگرید به نبرد رستم و سهراب و رستم 
و اسفندیار، جانمایه این نبردهای هول انگیز 
و عظیم با کشتی گرفتن دو پهلوان جلا می 
یابد. حکایت راه و رسم پهلوانی باب طویلی 
است که از شیوه جوانمردی، مروت، بزرگی، 
کسوت، دستگیری از فرودستان و ایستادگی 
برابر زورگویان سخن های بسیار دارد.  کشتی 
در ایران زمین تنها یک رشته ورزشی و ابزاری 
برای زورآزمایی نیست بلکه نوعی راه و رسم 
زندگی، اصلا خود زندگی است. این مکتب 
مردانه زیستن و بزرگ ماندن را به انسان ها 
آموزش می دهد.  نگاه کنید به قیام سربداران، 
جمعی که عاقبت بر علیه قوم خونخوار مغول 
شوریدند و پس مانده های آنان را از سرزمین 
مان بیرون راندند. داستان عیار دلاوری به نام 
یعقوب لیث را همه می دانند. مکتب و مرام 
این بزرگان همانا مرام پهلوانی و جوانمردی 
بود. آنان در مکتب کشتی آموزش دیده بودند 

از سفره صفا و صمیمیت خوان خویش  و 
برگرفته بودند.  به گواه تاریخ، اصالت کشتی 
متعلق به ایران و از کشور پهناور ما در جای 
جای مناطق مختلف جهان گسترش پیدا کرده 
است. مازندران از جمله مناطق ایران بوده که 
این ورزش و این فرهنگ از دیرباز در آن نشو 
و نما یافته. تاریخ این خطه از گودرز پهلوان 
افسانه ای گرفته تا مرداویج، مازیار، آل زیار 
و اسپهبدان طبرستان همواره پاسدار سرزمین 
خود بودند و در برابر هحوم دشمنان ایستادگی 
کردند. این فرهنگ در جای جای ایران و در 
تمام مقاطع تاریخی این سرزمین جاویدان 
جاری بوده است. بنابراین دشوار است کسانی 
تلاش کنند کشتی و فرهنگ آن را از پوست 
و گوشت و خون این مردم بزدایند.  با این 
تلاش  ناخواسته  یا  خواسته  گاهی  وصف 
هایی صورت می گیرد تا با بهرگیری نادرست 
از این فرهنگ غنی به اهداف کوتاه مدت 
دنیوی دست پیدا کنند. راهی که به اشتباه 
طی می شود و چه بسا موجبات خسران و 

دشواری شود.

کشتی متعلق به همه مردم است

خدمتگزاران کشتی و آنان که در عرصه این 
به  باید  اند  پذیرفته  مسئولیت  ملی  ورزش 
خاطر داشته باشند که تنها در گذری از زمان 
تا  آنان سپرده شده  به  امور  اداره  مسئولیت 
وظیفه انتقال این فرهنگ غنی را به آیندگان 
برعهده داشته باشند. کشتی ورزش اول ایران 
است نه به خاطر اینکه بیشترین مدال را در 
میادین جهان و المپیک کسب می کند بلکه 
به این خاطر که در نهاد هر ایرانی ریشه دوانده 
و با طبیعت آنها سرشته شده است. مردم با 
شکست و ناکامی رشته های ورزشی مختلف 
دلگیر می شوند اما در قبال ناکامی کشتی 

اشک می ریزند چون وقتی کشتی شکست 
می خورد غرور ملی فرد به فرد هر ایرانی از 
خطه سیستان و بلوچستان گرفته تا آذربایجان 
و کرمانشاه و هرمزگان و خراسان درهم می 
ناکام  شکند. وقتی کشتی و کشتی گیران 
می شوند جوان ایرانی گمان می کند رستم 
افسانه ای بزرگترین پهلوان اسطوره ای ایرانیان 
به خاک افتاده است. عشق مردم نسبت به 
کشتی، وظیفه مسئولینی را که مسئولیت 
خدمت به این ورزش را دارند دشوار می کند. 
مسئولان باید با تمام وجود این ورزش آیینی 
را تقویت کنند تا آیندگان بر آنان آفرین بگویند 
های  تلاش  و  ناصواب  اقدامات  با  آنکه  نه 
نسنجیده نفرین به جان بخرند. دوستان عزیز، 
کشتی را بهانه تصفیه حساب های شخصی 
جامعه  چون  ندهید  قرار  المصالحه  وجه  و 
ورزش و جمع گوش شکسته ها بخوبی با 
ترفندهایی این چنین آشنایی دارند و دست 
شما را می خوانند. این کشمکش ها و بند و 
بست های پنهان خیلی زودآشکار و برملا می 
شود و روسیاهی به زغال می ماند.روی سخن 
با کسانی است که پشت صحنه نشسته اند 
و برای  دوران خوش مدیریت خویش سناریو 
می نویسند. آقای محترم وظیفه شما حمایت 
و پشتیبانی از کشتی است. حمایت از مربیان 
زحمتکش، داوران و فهرمانان است. کسانی که 
با عشق و علاقه برای زنده نگاه داشتن این 
آیین جوانمردی تلاش می  و  فرهنگ غنی 
کنند. کسانی که با عرق جبین و کدیمین برای 
موفقیت آینده سازان ورزش اول تلاش می 
کنند. آنان دنبال برج و بارو نیستند اما انتظار 
هم ندارند باروی آرزوهای شان برباد رود.باید 
هر آنچه در توان است برای اوج و اعتلای این 
مهم به کارگرفته شود. بزرگ بیندیش و بزرگ 

بمان، کارهای بزرگ مردان بزرگ می طلبد...

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار

منهای فوتبال

برای  ابزاری  و  ورزشی  رشته  یک  تنها  زمین  ایران  در  کشتی 
زورآزمایی نیست بلکه نوعی راه و رسم زندگی، اصلا خود زندگی 
است. این مکتب مردانه زیستن و بزرگ ماندن را به انسان ها 

آموزش می دهد.  

مازندران از جمله مناطق ایران بوده که این ورزش و این فرهنگ 
از دیرباز در آن نشو و نما یافته. تاریخ این خطه از گودرز پهلوان 
افسانه ای گرفته تا مرداویج، مازیار، آل زیار و اسپهبدان طبرستان 
همواره پاسدار سرزمین خود بودند و در برابر هحوم دشمنان 

ایستادگی کردند. 

دوستان عزیز، کشتی را بهانه تصفیه حساب های شخصی و وجه 
المصالحه قرار ندهید چون جامعه ورزش و جمع گوش شکسته 
ها بخوبی با ترفندهایی این چنین آشنایی دارند و دست شما را 

می خوانند.

»کمیل قاسمی« و »حسن رحیمی« مدال آوران المپیکی کشتی 
آزاد کشورمان در اقدامی ارزشمند از دختر پرستار وزنه بردار تقدیر 

کردند.
برنز   ۲ و  نقره  یک  طلا،   مدال  یک  دارنده  رحیمی«  »حسن 
پیکارهای جهانی  و برنز کشتی آزاد المپیک و »کمیل قاسمی« 
دارنده مدال طلا و برنز کشتی آزاد بازی های المپیک روز گذشته 
از زحمات »پوپک  )سه شنبه( در اقدامی ارزشمند برای تقدیر 
بسامی« وزنه بردار دسته ۵۵ کیلوگرم که هفت سال به عنوان 

پرستار نیز فعالیت می کند، به مرکز درمانی ورزشگاه آزادی رفتند.
کمیل قاسمی در این دیدار به بسامی گفت: امیدوارم در روزهای 

بحران کرونا تمامی مردم قدردان زحمات شما پرستاران باشند.
حسن رحیمی نیز افزود: در چنین شرایطی ما به وجود چنین 

قهرمانانی مثل شما افتخار می کنیم.
بسامی نیز در پاسخ این قدردانی گفت: من از دوران کودکی 
را  آن  علاقه  با  و  دیده ام  را  شما  کشتی  مسابقات  همواره 
دنبال می کردم و از حضور قهرمانان کشورم در اینجا خرسند 

و سپاسگزارم.
بسامی سال گذشته به همراه تیم ملی وزنه برداری 
زنان در مسابقات قهرمانی آسیا در نینگبو چین و 
در رقابت های جهانی تایلند در دسته ۵۵ کیلوگرم 
به عنوان نخستین زن وزنه بردار ایرانی روی تخته 

رفت.
وی پیش از وزنه برداری ۱۳ سال بسکتبالیست 

بود اما حرفه اصلی او پرستاری است.

اقدام ارزشمند »كمیل قاسمی« و »حسن رحیمی«؛

تقدیر قهرمانان المپیکی کشتی از دختر پرستار وزنه بردار 

بانوان
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فضای ملتهب ورزش بايد 
دگرگون شود 

سیروس جعفری - کارشناس ورزش

»ورزش« این پدیده چند وجهی را که از یک سو میان 
بخشی است و از سوی دیگر میان رشته ای است و در 
عین حال تحول گرا است و در همان لحظه مشتری گرا 
است و در حال حرفه ای شدن است چگونه باید اداره 
کرد؟ به روش های رایج در دهه های گذشته که امروز 
دیگر مفید و کاربرد ندارند یا روش های امروزین و نوین 
که با کد »ورزش علمی« دسته بندی و مشخص شده اند.
شک نباید کرد که ورزش در سال های پاپانی قرن بیستم 
و آغاز هزاره سوم تاریخ بشریت چیزی نیست جز با علم 
بیشتر. اگاهی بیشتر اطلاعات افزون تر و قدرت تحلیل 
و پردازش کامل تر و اطلاعات و دانسته ها ممکن نمی 
شود. به عبارت روشن، ورزش مدرن کارگزاران متفاوت 
می خواهد و مدیرانی از جنس ورزش با افکار و ایده های 
نو. دیگر با معلومات و تجربیات بهینه نشده به روز نشده 

و غنی نشده نمی توان کاری از پیش برد.
اگر ورزش ایران به رغم برخورداری از استعدادهای کم 
نظیر و جوانانی پر استعداد آن طور که باید و شاید برابر 
هم  را  آن  دلیل  یک  است  نرفته  پیش  عمومی  انتظار 
در همین نواندیشی نبودن و بسته شدن راه های نفوذ 
فدراسیون  جوانان،  و  ورزش  وزارت  در  تازه  های  ایده 
های ورزشی، باشگاه های طراز اول کشور و هیات های 
ورزشی باید جستجو کرد. وزیری که با جمعی از دوستان، 
آشنایان، همفکران، همکاران قدیمی و مدیران ناکارآمد 
و بحران ساز خود پا به عرصه ورزش می گذارد و هیچ 
اطلاعی از ورزش و ورزشگاه ها و از خیل عظیم علاقه 
مندان به ورزش ندارد نتیجه ای جز »شکست«، »ناکامی« 

و جز »بی ثباتی« در این حیطه نخواهد داشت.
فضای ملتهب ورزشی علمی پژوهشی، اداری و فرهنگی 
وزارت ورزش و جوانان باید دگرگون شود و انسان هایی 
از جنس ورزش که علم ستیز نیستند و ضرورت بیشتر 
دانستن را برای بهتر خدمت کردن در اعماق جان خود 
پرورش داده اند باید جایگزین مهمانان مدعی و ناخوانده 
ورزش شوند تا چرخ های زنگ زده ورزش متخصصین و 

تحصیل کردگان ورزش به حرکت درآید...

اينكه استقلال و پرسپوليس طبق قانون بايد واگذار شوند هيچ 
حرفي در آن نيست. اينكه دستگاه هاي اجرايي مجاز به هزينه 
كردن در ورزش نيستند و كمك وزارت ورزش به اين دو تيم 
تخلف محسوب مي شود هم ایضا حرفي در آن نيست. اما 
اينكه رئيس سازمان خصوصي سازي خيلي راحت مي گويد تا 
مرداد ماه سهام اين دو باشگاه را از طريق بورس عرضه خواهيم 

كرد، قابل تامل و البته بحث بر انگيز است!
او ادعا كرده )!( اين دو تيم ورزشگاه هايي در اختيار دارند 
كه ارزش آن از بدهي هاي آن ها بيشتر است و ارزشگذاري 
برند آن ها نيز در مرحله كارشناسي است. جالب است كه 
فرآيند و شاخص نحوه ارزشگذاري برند سرخابي ها همانقدر 
قابل بحث است كه بدانيم رئيس سازمان خصوصي از كدام 
ورزشگاه به عنوان دارايي يا به عبارتي عرصه و عيان اين دو 
باشگاه نام مي برد؟ زمين آكادمي ناصرحجازي يا ورزشگاه 

درفشي فر و یا ورزشگاه امام رضا يا شهيد كاظمي؟
به جاست تا تخلفي صورت نگرفته و تا رئيس سازمان 
يكسري  با  يادگاري  عكس  خاطر  به  سازي  خصوصي 
پيشكسوت براي تخصيص سهام به آن ها )!( در همان 
مسيري قرار نگرفته كه رئيس پيشين سازمان خصوصي طي 
كرد و دست آخر سر از محاكم قضايي در آورد )!( اصل 90 و يا 
ديوان محاسبات با دخالت به هنگام جلوي تخلفي كه اظهر 

من الشمس است را بگيرند.
اينكه به صرف اجراي قانون و مهلت تعيين شده از سوي 

مجلس شورای اسلامی براي واگذاري سرخابي های پایتخت 
چوب حراج بزنند يا احيانا تخلفي يا رانتي انجام شود به هيچ 
عنوان پديرفتني نيست. باور كنيد! با اين همه اخبار ريز و 
درشتي كه همه روزه از فسادهاي خرد و كلان به گوش مي 
رسد، جايز نيست كه با مجموعه اي كه ميليون ها هوادار و 
علاقمند دارند و بعضا تنها دلخوشي مردم به شمار مي رود، 
همان سرنوشتي را رقم بزنند كه در »صندوق بازنشستگي 
فرهنگیان«، »بانك سرمايه« و يا »ارزهاي دولتي« و نظاير 

آن شاهد بوديم.
نكته اساسي و قابل تامل كه رئيس سازمان خصوصي سازي 
و شركت »كهن پيشكسوتان« و البته وزارت ورزش را سرمست 
كرده )!( همان دو ورزشگاه به عنوان دارايي اين دو تيم است. 
اما پرسش اساسی اين است: »شهرداري تهران« به عنوان 
يك نهاد عمومي غير دولتي بر چه اساسي مالكيت آن دو 
ورزشگاه را به نام استقلال و پرسپوليس كرده كه مالكيت آن 

ها همچنان در اختيار وزارت ورزش قرار دارد؟
را  راه صواب  رئیس سازمان خصوصي سازي  اميدواريم 
طي نمايد و باعث نشود كه از معدود دلخوشي های بخش 
عدم  درباره  گيرد.  قرار  نابودي  مسير  در  مردم  از  کثیری 
موفقيت بخش خصوصي در ورزش آن قدر گفته شده كه 

تكراري است؛ زيرا خانه از پاي بست ويران است. رئیس 
سازمان خصوصي سازي )با عده اي پيشكسوت( در بند 
نقش ايوان است. آقای »عادل آذر« و آقاي »قاضي زاده 

هاشمي« از ما گفتن بود؛ به هوش باشيد...!

حرف آخر دیدگاه

ديوان محاسبات يا اصل٩٠ دخالت كنند؛

واگذاری سرخابی ها با تخلفی در راه!

عمو نوروز خودش را سیاه می کند و با لباس سرخ بین 
مردم حاضر می شود تا پیام رفتن سیاهی ذغال و سرمای 
زمستان و آمدن سرسبزی و بهار را به مردم کوچه و 
خیابان بدهد. یک ترانه مخصوص با دایره کوچک دارد و 
همراه با حرکات ریتمیک می گوید:»بشکن بشکنه... من 
نمی شکنم... اینجا بشکنم یار گله داره...!« شده حکایت 
اساسنامه فدراسیون فوتبال. چه بشکن بشکنی دارند 

دوستانی که دارند برای فوتبال ایران نسخه می نویسند!
شده حکایت آن رئیس فدراسیونی که به خودش نامه زده 
بود لطفا مبلغ 5 میلیون تومان به نامبرده )خودم( پاداش 

بدهید. امضا؛ خودم...
یک گروهی در حال حاضر در فدراسیون فوتبال نشسته 
اند دور هم جمع شده اند و دارند طوری اساسنامه را 

تنظیم می کنند که همه چیز به سود خودشان باشد. 
دو سه نفر فرصت طلب تحت عنوان حقوقدان فوتبال 
هم به جمع خود اضافه کرده اند و آن ها چون یک 
مقداری راه و چاه ارتباط با فیفا را بلدند می روند مقر 
فیفا و اساسنامه تنظیمی را تقدیم می کنند و آه و ناله 
سر می دهند که اگر غیر از این نوشته شود مجلس ما و 
قوه قضائیه دخالت می کند و تعطیل می شویم... فعلا 
قبول بفرمایید و ما هم در خدمت شما هستیم! این 
ها همان هایی هستند که به عنوان وکیل در دعواهای 
متعدد بازیکنان و مربیان خارجی با ایران دخالت می 
کنند میلیون ها دلار پول حق الوکاله می گیرند دست آخر 

هم همه پرونده ها به ضرر ایران بسته می شود!
یک پرونده بیاورید که به نفع ما شده باشد در فیفا و 
تا ما بگوییم »غاغ«! نخیر  المللی ورزش  دادگاه بین 
دوستان... این راه و رسم تبیین اساسنامه نیست. همین 
الان عرض می کنیم که اساسنامه طوری تنظیم می شود 
که همین هایی که هستند بمانند و اجازه ندهند یک نفر 
از بیرون در انتخابات فدراسیون برنده شود یا حتی شرکت 
کند. چند سال بعد باز همین آش و همین کاسه و باید 
اساسنامه را تغییر بدهیم چون این ها می روند زمان می 
خرند نه اینکه اساسنامه مورد تایید فیفا را تبیین کنند. 

می خواهید اساسنامه را اصولی و پایه ای براساس تیپ 
اساسنامه فیفا بنویسید، خدمتتان عرض می کنیم:

یک گروه از افراد خبره و کارکشته متشکل از روسای سابق 
فدراسیون ها، کاپیتان های تیم ملی در گذشته تا به 
حال. چند حقوقدان بی طرف نه کارمند و حقوق بگیر 
فدراسیون و دو سه نفر از کارکشته های مطبوعات را 
دعوت کنید حداقل چند نفرشان زبان بلد باشند نه اینکه 
فینگیلیش بنویسند و بروند مثل رئیس اسبق ورزش 
بخوانند و آبروریزی کنند و به این ها فرصت بدهید 
تا در نهایت صحت و سلامت یک اساسنامه راست و 
درست با لحاظ کردن قوانین داخلی کشورمان و فرهنگ 
و اعتقادات و موازین شرعی و منطبق با تیپ اساسنامه 
فیفا را تنظیم کنند و به تایید هیات دولت و مجلس 
برسانند و بعد بفرستید فیفا تا معایبش برطرف شود و 

وارد مرحله اجرا شویم.
در غیر اینصورت اساسنامه ای که جیره خواران فدراسیون 
بنویسند ارزش ندارد و دو سال بعد دوباره فیفا ما را تهدید 
به تعلیق خواهد کرد. فعلا در حال چینش آدم های خود 
برای انتخابات آتی بر مبنای تنظیم اساسنامه هستند و 
هشدار را به مجلس، سازمان بازرسی و نهادهای حکومتی 

دادیم تا فردا نگویند رسانه ها چرا سکوت کردند....

چه بشکن بشکنی دارد اساسنامه فدراسیون فوتبال! 
یادداشت

سیدفرشاد فیض آبادی

 نویسنده و خبرنگار

مجید  سعیدی

 نویسنده و روزنامه نگار

به جاست تا تخلفي صورت نگرفته و تا 
رئیس سازمان خصوصي سازي به خاطر 
عکس یادگاري با یکسري پیشکسوت 
در   )!( ها  آن  به  براي تخصیص سهام 
رئیس  که  نگرفته  قرار  همان مسیري 
و  کرد  طي  خصوصي  سازمان  پیشین 
دست آخر سر از محاکم قضایي در آورد! 
اصل ٩٠ و یا دیوان محاسبات با دخالت 
به هنگام جلوي تخلفي که اظهر من 

الشمس است، بگیرند.

از  برخورداری  رغم  به  ایران  ورزش  اگر 
استعدادهای کم نظیر و جوانانی پر استعداد 
آن طور که باید و شاید برابر انتظار عمومی 
پیش نرفته است یک دلیل آن را هم در 
همین نواندیشی نبودن و بسته شدن راه 
های نفوذ ایده های تازه در وزارت ورزش و 
جوانان، فدراسیون های ورزشی، باشگاه های 
طراز اول کشور و هیات های ورزشی باید 

جستجو کرد.


